



Protokoll Styrelsemöte I
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 7 september 2021

Lokal: Sektionsrummet, Örat & på zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar: *Erik Modéus, Oliwer Kenell, Alexander Yaghoubi, Emma Åsell, Golvash Salehi, Hedvig Leijonhielm, David Selling, Rickard Sand, Isabella van Setten, Ava Bahadoran, Parvin Abbasi, Alif Ahmed*
- Övriga: *Eva Tamas, Zoltan Szabo, Fredrika Engström, Nils Granfelt, Carl Mellander*

Bilagor: Kallelse styrelsemöte I

1. Mötets öppnande

2. Val av sekreterare

Styrelsen nominerar Oliwer, styrelsen väljer in Oliwer som sekreterare

3. Val av justeringsperson

Rickard nominerar sig själv, styrelsen väljer in Rickard som justeringsperson

4. Närvarande

Alla i styrelsen, programansvarig Eva Tamas, inspektor Zoltan Szabo, Sexmästarinna i MedSex Fredrika Enström samt Skattmästare Nils Granfelt och Internationellt ansvarig i utbildningsfrågor Carl Mellander

5. Adjungeringar

Nils Granfelt och Eva Tamas adjungeras in

6. Förra styrelsemötets protokoll

Finns inget

7. Bordlagda ärenden

Finns inga

8. Anmälan om övriga punkter

Alexander anmäler punkten Kursrepresentanter

Erik anmäler punkten SOM

9. Fastställande av dagordningen

Fastställs med följande förändringar: tillägg av övriga punkter samt flytt av punkten MedSex informerar till före punkten föregående period

10. Programansvarig informerar

Inväntar programansvarig, som kopplar in 17:51



Eva berättar om pandemiläget. Sammanfattat att vi fortfarande är i hybridläge, men att campusundervisning kan återupptas efter 30e september förhoppningsvis. Hon menar att det kommer vara enklare att återgå till campusundervisning än var det var att gå från campusundervisning till digitalt.

Eva berättar vidare om utvecklingen av läk 2.0, som pågått sedan förra november.

Fakulteten har även startat en utredning om den decentraliserade utbildningen. Det är nu dags att utvärdera och en tidigare programansvarig för läkarprogrammet i Umeå är utsedd att vara en oberoende utredare.

Frågor lyfts från styrelsen kring inspelning av föreläsningar samt kring nya läkarprogrammet, Eva svarar och förklarar upplägget kring 6 åriga läkarprogrammet. Gällande inspelningar bestämmer föreläsaren vad som gäller, och så fort vi går över till campusundervisning igen blir de inte inspelade föreläsningar längre.

Eva lämnar 18:03

11. Hälsorunda

Genomförs

12. MedSex informerar

Medicinbollen: Fredrika informerar om spökbollsturneringen, att PR är i gång och att de är inne på vecka två. På biljettsläppet sålde de slut alla biljetter. De ska skicka ut ett mail om corona-regler och turneringens utformning och samt information om eftersläppet.

Oliwer frågar om det är något sektionen kan hjälpa till med, styrelsen och MedSex diskuterar vikten av framförhållning och god kommunikation mellan sektionen och sexmästeriet. Ett möte mellan MedSex och David planeras.

Zoltan lämnar 18:07

13. Föregående period

13.1. Kickoff

Utvärderas, styrelsen har en god inställning till kommande året och var nöjda med kickoffen. En bra balans mellan jobb och kul, öppna diskussioner och inte så stort fokus på formalia upplevdes



skönt. Styrelsen enas om att fokus på att lära känna varandra var bra grund för fortsatt arbete tillsammans.

MedSex lämnar ut 18:10

13.2. Mottagning

Ava informerar om att riktiga utvärderingen med alla faddrar inte varit än, men lyfter saker som kommunikation mellan sektionen och faddrarna som ett förbättringsområde.

Oliwer beskriver en positiv upplevelse av styrelsens deltagande i studietipset och amazing race. Nästa mottagning med förhoppningsvis inga restriktioner till gruppstorlek hoppas styrelsen kunna delta mer. Styrelsen diskuterar sätt att synas mer under mottagningen. Även fadderutbildningen del 2 diskuteras och styrelsen enas i att det finns mycket att ta med sig till nästa gång.

14. Kommande period

14.1. Kalasmottagningen

Bella informerar om kalasmottagningen, IMU har tillsatt personal tillsammans med kåren och kalasgeneralerna, Oliwer förklarar vad kalasmottagningen är, Bella förklarar hur det kommer vara i år där det är digitalt pga. corona

14.2. Sektionsutbildning

Sektionsutbildning 14e september, sista anmälningdag imorgon

14.3. Rockförsäljning

Frackinvinning 4e november, försäljning i flera lokaler samtidigt som merch-försäljning. Erik ska plocka upp bollen kring lokalbokning.

14.4. Grill-häng i TF

David informerar om grillkväll i TF för läkarstudenter, 15e september, mat och dryck ska fixas. Alexander anmäler sig som frivillig att hjälpa David med inhandling. Bella ska hjälpa till med PR

15. LiMUR informerar

Upptagsmöte och kickoff i helgen som var, möte inbokat med Eva och Katarina om 6 åriga läkarprogrammet. Resterande styrelse får skicka in frågor till Emma och Alexander.

Alex har fixat representanter till olika grupper, sen ska de lyfta frågan till kursreppar på KRAM

16. Kommunikation



- 16.1. Slack – Alla har tillgång
- 16.2. Kalender – Alla har tillgång
- 16.3. E-post – Många har problem med mailen, signaturer och att få det att fungera. Men kan svara och skicka. Mail från föregångare ska tas bort. Oliwer delegerar till Alif och Rick till att kolla på alternativ till nuvarande mail-arrangemang. Carl Mellander lyfter frågan kring internationella utskottet och det beslutas att Oliwer och Erik ska utforska varför det fallit mellan stolarna.

Carl Mellander lämnar mötet 19:18

17. Ekonomi-info

Rickard informerar om problem med banken och tillgång, han ska träffa dem på fredag 10/9 Han informerar även att kvitton ska skickas in digitalt samt tas med i pappersform till nästkommande styrelsemöten

18. MF FUM

Oliwer informerar om MF FUM, diskussionspunkter som medlem/kursreps-rösträtt lyfts – Oliwer menar att diskussionsunderlag och punkt bör lyftas på andra Höstfullmäktige.

Oliwer, Emma, Parvin och Erik ska bilda en projektgrupp

19. C-FUM

Oliwer informerar om C-FUM

20. Studiesociala utskottet

David frågar vad styrelsen tycker är fokus för studiesocial verksamhet

- 20.1. IPL sittning – kul och bra idé, David ska gräva vidare
- 20.2. Musikhjälpen

Styrelsen är positivt inställda till musikhjälpen och säger att de vill delta men diskussion följer om vi ska göra det som sektion eller med kåren

David ska ta kontakt med MedSex för att se vad de har för tankar kring musikhjälpen

21. Övriga frågor

21.1. Kursrepresentanter

Alla ska kolla sina mejl, och sina anteckningar från uppopen och kolla kontaktlistan och se om de finns några luckor

21.2. SOM



Erik informerar om sektionsavtalet som ska skrivas på av flera i styrelsen
Sektionsutbildningen info, MedFak-resan info.

22. Kommande möten

21/9 Styrelsemöte, Parvin utses som fikaansvarig

23/9 Consensus fullmäktige

30/9 Medicinska Föreningens fullmäktige

4/10 Styrelsemöte

23. Utvärdering

Styrelse kan bli bättre på struktur och att använda oss av handuppräknig. Mer tid för fika efterfrågas, i övrigt är styrelsen enig i att det var ett roligt första möte och att det är kul att vara i gång.

24. Mötet avslutas

20:21

X

Erik Modéus
Orförande

X

Rickard Sand
Justeringsperson